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Molim Vladu KS da nas obavijesti da li Kanton Sarajevo ima plan za odlaganje smeća u 

narednih 25 godina, koliki je vijek deponije Smiljevići? 

 

Da li je u prostornom planu KS mozda rezervisana neka površina kao buduća deponija? 

 

 

 

 

 

 

          Zastupnik SBB u SKS 

               Zvonko Marić 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


